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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 2 mei 2023 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad dd. 28 maart 2023 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 28 maart 2023. 

 

2. Jaarverslag 2022 - kennisname. 

De Gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het jaarverslag 2022. 

 

Het betreft de rapportering over de financiën, het personeelsbeheer en het klachtenmanagement. 

 

3. Jaarrekening 2022 - goedkeuring van het gedeelte van de stad. 

De jaarrekening bevat een beleidsevaluatie, een financiële nota en een toelichting. De documentatie 

bij de jaarrekening is ter beschikking op de website van de stad Wervik. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het aandeel van de stad van de jaarrekening 2022 van het 

lokaal bestuur goed te keuren.   

 

4. Jaarrekening 2022 - goedkeuring van het deel van het beleidsrapport zoals vastgesteld 

door de raad voor maatschappelijk welzijn. 

De jaarrekening bevat een beleidsevaluatie, een financiële nota en een toelichting. De documentatie 

bij de jaarrekening is ter beschikking op de website van de stad Wervik. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het deel van het OCMW van de jaarrekening 2022 goed te 

keuren.  Door die goedkeuring, en de vaststelling van het eigen deel, is de jaarrekening van het lokaal 

bestuur in zijn geheel goedgekeurd. 

 

5. Algemeen gemeentelijk retributiereglement - hervaststelling - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het algemeen gemeentelijk retributiereglement met ingang 

van 01 juni 2023 met een aantal aanpassingen opnieuw goed te keuren. 

De wijzigingen hebben betrekking op het volgende : 

• Retributie voor het opvragen van informatie en documenten van milieuvergunningen 

en milieudossiers 

• Retributies voor huwelijken 

• Retributie op gebruik kampeerautoterrein 

• Retributie op het gebruik van het zomerplein door Wervikse commerciële 

verenigingen 
 

6. Retributiereglement inzake de vastgoedinformatie (VIP) en verwerkingsovereenkomst 

tussen stad Wervik en Vastgoedinformatieplatform  - goedkeuring. 

Notarissen en vastgoedmakelaars kunnen informatie over onroerende goederen bij de gemeente 

aanvragen. 

 



 

Gemeenteraad 2 mei 2023 Pagina 2 

Het Vastgoedinformatieplatform is een elektronisch informatiesysteem voor de ontsluiting, 

samenvoeging en veilige gegevensdeling van vastgoedinformatie en vastgoeddossiers tussen 

bronhouders en aanvragers, zoals in eerste instantie notarissen en vastgoedmakelaars. 

 

Het verzamelen en ontsluiten, via het Vastgoedinformatieplatform, van vastgoeddossiers op verzoek 

van aanvragers, zoals in eerste instantie notarissen en vastgoedmakelaars, brengt voor de gemeente 

een administratieve last en bijhorende kost met zich mee. 

 

Het is aangewezen dat de kost voor het verzamelen van vastgoedinformatie en het ontsluiten van 

vastgoeddossiers op de aanvrager ervan verhaald wordt. 

 

Daarom wordt aan de gemeenteraad voorgesteld om een nieuwe retributie inzake het verstrekken van 

vastgoedinformatie vast te stellen. 

 

7. Gemeentelijke aanpassingspremie - hervaststelling van het reglement  met ingang van  

januari 2023 -  goedkeuring. 

De vorige hervaststelling van het gemeentelijk premiereglement voor de aanpassingspremie dateert 

van 1 mei 2022 (beslissing van de gemeenteraad van 12 april 2022). Analyse van de gemeentelijke 

premies van het voorbije jaar, dossierervaring en verschillende overlegmomenten (lokaal 

woonoverleg, overleg eigen medewerkers, overleg met schepenen) dienden als basis voor de 

herwerking van dit reglement.  

 

Het stadsbestuur beoogt met de gemeentelijke aanpassingspremie, om het levenslang wonen te 

stimuleren en aldus de mogelijkheid te bieden aan particuliere personen om zolang als mogelijk 

zelfstandig thuis te kunnen wonen. De aanpassingen aan de woongelegenheid dienen ter verbetering 

van de huidige of toekomstige specifieke leefsituatie.  

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het voorgestelde aangepaste reglement goed te keuren. 

 

Het premiereglement is van toepassing met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2023. 

 

8. Gemeentelijke renovatie-en duurzaamheidspremie - hervaststelling van het reglement met 

ingang van 1 januari 2023 - goedkeuring. 

De vorige hervaststelling van het gemeentelijk premiereglement inzake de renovatie-en 

duurzaamheidspremie dateert van 1 mei 2022 (gemeenteraadsbeslissing 12 april 2022).  Analyse van 

de gemeentelijke premies van het voorbije jaar (zie jaarrapport huisvesting), dossierervaring en 

verschillende overlegmomenten (lokaal woonoverleg, overleg eigen medewerkers, overleg met 

schepenen) dienden als basis voor de herwerking van dit reglement.  

 

Het stadsbestuur beoogt met de gemeentelijke renovatie- en duurzaamheidspremie, de kwaliteit van 

het private patrimonium in haar stad te verbeteren. De stad wil private eigenaars aanzetten om hun 

woongelegenheid te renoveren tot kwaliteitsvolle woningen op het vlak van comfort, veiligheid en 

energiezuinigheid. Hiermee ondersteunt de stad ook het Renovatiepact 2050 van de Vlaamse 

Regering, een ambitieus plan om elke woning in Vlaanderen energiezuinig te maken tegen 2050. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het reglement met terugwerkende kracht te laten ingaan 

van 01 januari 2023. 

 

De voorwaarden werden bijgewerkt en verfijnd :  

- Er wordt een nieuwe intentieverklaring opgesteld, deze bepaalt de start van het 

premiedossier. De voor- en hercontroles door de technisch contoleur vallen weg.  
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De burger levert zelf voor de start van de werken foto’s aan, samen met de intentieverklaring, 

offertes en de belastingbrief.  Burgers die moeite hebben om digitaal foto’s door te sturen, 

kunnen terecht bij de digimaten of foto’s afgedrukt meebrengen. 

- Samen met het vernieuwde aanvraagformulier, de aanslagbrief, de keuringsattesten, de 

facturen en foto’s na de werken kan het dossier ingediend worden ter beoordeling. 

- Facturen mogen bij de aanvraag 2 jaar oud zijn (nu 1 jaar) gezien de materiaal schaarste en 

de lange wachttijden bij de aannemers. 

 

Het premiereglement is van toepassing op alle nieuw opgestarte dossiers en er wordt met 

terugwerkende kracht gekeken naar dossiers die misschien niet in aanmerking kwamen of werden 

afgekeurd, vanaf 1 januari 2023. Alle dossiers, opgestart vóór de goedkeuring van de gemeenteraad, 

zullen worden afgewerkt met een hercontrole zoals het vorig premiereglement aangeeft. 

 

9. Gemeentelijke slooppremie - aanpassing van het reglement voor wat betreft de Indexatie 

van de inkomensgrenzen -  goedkeuring. 

De vorige hervaststelling van het gemeentelijk premiereglement voor de slooppremie dateert van 1 

mei 2022 (beslissing van de gemeenteraad dd. 12 april 2022) 

 

Het stadsbestuur beoogt met de gemeentelijke slooppremie, het verouderde woonpatrimonium in haar 

stad te vernieuwen daar waar slopen een betere optie is dan renoveren. De stad wil de groei van 

leegstaande, verwaarloosde en ongeschikte/onbewoonbare woningen aanpakken. De stad wil private 

personen aanzetten om een woongelegenheid te slopen en te vervangen door een kwalitatieve 

energiezuinige nieuwbouwwoning.  

 

Het reglement blijft ongewijzigd, enkel de inkomensgrenzen worden aangepast naar de index van 

2023. 

 

Binnen de perken van het jaarlijks goedgekeurde budget kan de premie door het college van 

burgemeester en schepenen worden toegekend aan de aanvrager van deze premie voor zover 

voldaan wordt aan de voorwaarden van dit reglement. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om dit aangepaste reglement goed te keuren, dit met als 

ingangsdatum 1 januari 2023. 

 

10. Gemeentelijke verhuurderspremie - hervaststelling van het reglement met ingang van 01 

januari 2023 - goedkeuring. 

De vorige hervaststelling van het gemeentelijk premiereglement voor de verhuurderspremie dateert 

van 1 mei 2022 (beslissing van de gemeenteraad van 12 april 2022) . Analyse van de gemeentelijke 

premies van het voorbije jaar (zie jaarrapport huisvesting), dossierervaring en verschillende 

overlegmomenten ( Lokaal woonoverleg, overleg met eigen medewerkers en overleg met schepenen) 

dienden als basis voor de herwerking van dit reglement.  

 

Het stadsbestuur beoogt met de gemeentelijke verhuurderspremie de kwaliteit van het private 

huurpatrimonium in zijn stad te verbeteren. De stad wil private verhuurders aanzetten om hun 

woongelegenheid te renoveren tot kwaliteitsvolle huurwoningen op het vlak van comfort, veiligheid en 

energiezuinigheid.  

 

Om in aanmerking te komen voor de verhuurderspremie dient de woning volledig conform te zijn na 

uitvoering van de werken (volgens de Vlaamse Codex Wonen van 2021). Hiermee wordt ook de 

afgifte van het conformiteitsattest proactief gestimuleerd. 
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Om een rechte lijn te trekken met de controles van het verplicht conformiteitsattest en om 

misverstanden en misbruik te vermijden, zou er bij het opstarten van een dossier 90 EUR gevraagd 

worden voor het onderzoek. 

 

Eigenaars die na het renoveren een conformiteitsattest bekomen, kunnen de premie aanvragen. 

 

Eigenaars die een conformiteitsattest met kwaliteitslabel hebben en dus een extra inspanning leveren 

om de woning volledig conform te krijgen, krijgen bij uitbetaling van de premie de 90 EUR 

terugbetaald.  

 

De voorwaarden van de premie werden wat bijgeschaafd en de duurzaamheid kreeg een centrale rol. 

Zo wordt er gekeken naar de EPC van de huurwoning na renovatie. 

 

Hoe beter het EPC-rapport scoort, hoe groter de te bekomen premie kan zijn.  Naast een aantal 

basiswerken die de veiligheid van de woning en de bewoners ten goede komen, werden een heel 

aantal duurzaamheidswerken opgenomen op de lijst ( soms verplicht uit te voeren door een 

aannemer, soms met een plafonnering van het bedrag dat in aanmerking kan komen voor de premie). 

Hiermee willen we het Renovatiepact 2050 van de Vlaamse Regering, een ambitieus plan om elke 

woning in Vlaanderen energiezuinig te maken tegen 2050, ondersteunen. 

 

De voldane facturen bij het de premie-aanvraag mogen 2 jaar oud zijn in plaats van 1 jaar gezien de 

materiaalschaarste en de wachttijden bij de aannemers. 

 

Het premiereglement is van toepassing op alle met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2023. 

De retributie van 90 EUR voor het onderzoek, zal pas na goedkeuring van het reglement door de 

gemeenteraad worden aangerekend bij nieuwe dossiers. 

 

11. Zefier - agenda van de algemene vergadering van 8 juni 2023 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan de agenda en alle 

afzonderlijke punten van de agenda van de gewone algemene vergadering van de cvba Zefier van 8 

juni 2023. 

 

12. Algemene vergadering van WVI van woensdag 7 juni 2023 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De algemene vergadering van WVI (West-Vlaamse Intercommunale) vindt plaats op woensdag 7 juni 

2023 om 18.30 uur in Furnevent, Nijverheidsstraat 8 te 8630 Veurne. 

 

De agenda is de volgende : 

1. Goedkeuring verslag van de buitengewone algemene vergadering dd. 14-12-2022. 

2. Verslag van de raad van bestuur (jaarverslag 2022). 

3. Verslag van de commissaris. 

4. Jaarrekeningen 2022. 

5. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris. 

6. Akteneming bestuurder met raadgevende stem. 

7. Mededelingen. 
 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

13. Gaselwest - algemene vergadering van 20 juni 2023 - goedkeuring agenda en vaststelling 

mandaat van de aangeduide vertegenwoordiger. 
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De Algemene Vergadering, tevens jaarvergadering, van Gaselwest, gaat door op 20 juni 2023 in 

Maelstede, Brugsesteenweg 455 te 8520 Kuurne. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

agendapunten goed te keuren. 

 

14. Leiedal - algemene vergadering van 31 mei 2023 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Op woensdag 31 mei 2023 om 17.00 uur wordt de Algemene Vergadering van Leiedal georganiseerd 

in het “Kunstencentrum Budascoop”, Kapucijnenstraat 10 te 8500 Kortrijk. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

agendapunten goed  te keuren. 

 

15. TMVS - algemene vergadering van 20 juni 2023 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De algemene vergadering van TMVS dv gaat door op dinsdag 20 juni om 17.30 uur in Flanders Expo, 

Maaltekouter 1 te 9051 Gent. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

agendapunten van deze vergadering goed te keuren. 

 

16. Mirom - algemene vergadering van 01 juni 2023 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De algemene vergadering van de intercommunale Mirom heeft plaats op donderdag 1 juni 2023 om 

20 uur in de zetel van de vereniging, Industrielaan 30 te Menen. 

 

De agenda is de volgende : 

01. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering (voor goedkeuring). 

02. Verslag van de commissaris (voor kennisname). 

03. Jaarrekening per 31.12.20202 (voor goedkeuring) 

04. Kwijting van de bestuurders en commissaris (voor goedkeuring) 

05. Statutaire aanpassing aandelen (voor kennisname) 

06. Varia 
 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

17. Psilon - algemene jaarvergadering van 21 juni 2023 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De eerstvolgende algemene jaarvergadering van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor 

Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) vindt plaats op woensdag 21 juni 2023 om 19.30 uur in 

het onthaalgebouw Horizon (bij crematorium UITZICHT), Ambassadeur Baertlaan 5 te Kortrijk. 

 

De agenda is de volgende : 

1. Goedkeuring verslag over de activiteiten en rekeningen in 2022 : 

1.1.Verslag van de raad van bestuur 

1.2.Verslag van de commissaris 

2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31/12/2022 

3. Kwijting van bestuurders en commissaris 
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4. Vervanging raadgevend bestuurder (voordracht door GR Avelgem) 

5. Vernieuwing mandaat commissaris 
 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

18. Motie inzake de gevangenhouding van Olivier Vandecasteele in Iran - goedkeuring. 

Aan de Gemeenteraad wordt gevraagd om een motie goed te keuren ter ondersteuning van de uit 

Aalbeke afkomstige Olivier Vandecasteele die gevangen wordt gehouden in Iran. 

 

19. Kaderovereenkomst en addendum samenwerking stad Wervik, woon- en zorgbedrijf 

Wervik, Mater Amabilis en Avansa Oostende-Westhoek inzake de oganisatie van 

vormingsactiviteiten - goedkeuring. 

De Stad Wervik, WZB Wervik, Mater Amabilis en Avansa Oostende-Westhoek organiseren reeds 

sedert geruime tijd samen meerdere vormingsactiviteiten in samenwerking op het grondgebied.    

 

Hierbij worden onder meer de volgende organisaties betrokken : 

• Cultuurdienst stad Wervik 

• Bibliotheek Wervik 

• Tabaksmuseum stad Wervik 

• Toeristische dienst stad Wervik 

• Lokaal dienstencentrum De Spie 

• Lokaal dienstencentrum De Kim 

• Buurthuis De Kier stad Wervik 
 

Het is aangewezen om deze samenwerking te formaliseren via een kaderovereenkomst en een 

addendum ‘Vorming multimedia’ bij deze kaderovereenkomst. 

 

20. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) - Stand van zaken 

kunstgrasvelden. 

Door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Stand van zaken kunstgrasvelden 

 

Het voetbalseizoen loopt op zijn einde.  Begin april zijn er door het slechte weer een aantal 

jeugdwedstrijden en trainingen afgelast.  Op sociale media ware taferelen te zien van jeugdspelertjes 

die in de modder moesten ploeteren.  Eendracht Wervik moest dit jaar zelfs tijdelijk uitwijken naar “De 

Lange Munte” in Kortrijk om te trainen. 

 

Met andere woorden …  De komende weken is er werk aan de winkel om de velden terug speelklaar 

te maken voor volgend seizoen. 

 

In die optiek had ik graag enkele vragen gesteld rond het “kunstveld-dossier”. 

• Is er reeds samengezeten met de clubs ? 

• Is reeds bepaald wie eerst aan de beurt komt ?  En zo ja, wat is hiervan de timing ? 

• Welke criteria bepalen de volgorde (vele criteria zijn mogelijk en verdedigbaar maar 

leiden niet noodzakelijk tot dezelfde volgorde) 

Het niveau van de eerste ploeg. 

Het aantal jeugdspelers. 

De staat van de huidige velden. 
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De huidige faciliteiten (sommige clubs moeten hun eerste veld gebruiken voor 

jeugdwedstrijden en trainingen, andere alleen voor wedstrijden eerste ploeg) 

• Valt deze beslissing nog deze legislatuur ? 
 

Indien dit niet het geval zou zijn, moeten wij als oppositie toch vaststellen dat, met uitzondering van 

Ter Linde, er weinig stappen vooruit gezet werden in deze legislatuur op vlak van sport.  Hierbij 

houden we zelfs nog een rekening met de sluiting van het zwembad. 

 

Alvast bedankt voor de verhelderende antwoorden. 

 

 

21. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Open VLD - Positief Project 

- Groen) - Nu beginnen met de aanleg van het eerste kunstgrasveld. 

Door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Open VLD – Positief Project – Groen) werd de volgende 

interpellatie ingediend : 

 

Interpellatie : nu beginnen met de aanleg van het eerste kunstgrasveld 

 

“We beginnen met de aanleg van kunstgrasvelden voor onze voetbalclubs”, zo stond het in het 

verkiezingsprogramma van de stadslijst, nu Team 2030, en zo werd het ook overgenomen in het 

meerjarenplan van de stad. 

 

De middelen worden nu voorzien in 2025.  De stadslijst vraagt om deze middelen via budgetwijziging 

te voorzien in 2024, zoals het ook voor andere dossiers gebeurt. 

Zo kan begonnen worden met de aanleg van een eerste kunstgrasveld.  De nood daartoe is hoog.  In 

sommige clubs moesten dit seizoen trainingen soms afgelast worden door de slechte staat van de 

velden of moest men uitwijken om in Kortrijk te trainen.  Dit is toch geen normale situatie. 

 

Team 2030 is daarom blij te lezen dat de meerderheid nu toch wil afstappen van het idee om 

onmiddellijk voor de drie clubs een kunstgrasveld aan te leggen, zoals geformuleerd in een brief aan 

de drie voetbalclubs (brief van 16 november 2022).  Die aanpak zou gezorgd hebben voor onnodig 

uitstel. 

 

De vraag van Eendracht Wervik om dit niet meer uit te stellen en nu te investeren in de aanleg van 

een eerste kunstgrasveld ondersteunen wij als Team 2030. 

De club speelt sinds dit seizoen (2022-2023) in derde nationale afdeling en is sinds 23 april 2023 

verzekerd van een verlengd verblijf in het nationaal voetbal. 

In elke stad of gemeente in onze regio zijn er kunstgrasvelden, zeker op dat niveau. 

 

Er moet in een dergelijk dossier gewerkt worden met een stappenplan : stap voor stap.  Niet voor alle 

clubs tegelijk, wat hier een verkeerd uitgangspunt zou zijn. 

Werk inderdaad stap voor stap, werk met prioriteiten en begin nu met de aanleg van kunstgrasvelden 

voor onze voetbalclubs.  Politiek is keuzes maken. 

 

Er zijn objectieve criteria om vast te leggen waar het eerste kunstgrasveld aangelegd kan worden, 

zoals aantal inwoners in de (deel)gemeente, aantal ingeschreven leden, aantal ploegen, niveau van 

de competitie, …  Op basis van die objectieve criteria kunnen duidelijke keuzes gemaakt worden. 

 

Er zijn geen redenen om nog te wachten om met dit dossier van start te gaan.  Als Team 2030 vragen 

we dat het eerste kunstgrasveld in gebruik kan genomen worden in Wervik, ten laatste tegen de start 

van de nieuwe competitie in juli 2024.  Dat vraagt om actie !  Aan de lijn, klaar, start ! 
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Daarbij moet ook een concreet perspectief geboden worden voor de andere voetbalclubs.  Er kan 

daarbij afgesproken worden dat in de volgende legislatuur (dat kan aan het begin van de legislatuur 

zijn) ook voor SK Geluwe geïnvesteerd wordt in een kunstgrasveld.  In de daaropvolgende legislatuur 

kan dan ook Sparta Kruiseke aan de beurt komen.  Het mag natuurlijk altijd sneller, maar dit lijkt mij 

een realistisch en concreet perspectief. 

 

Onze vragen : 

• Kan er bevestigd worden dat er wordt afgestapt van het principe om voor de drie clubs 

tegelijkertijd een kunstgrasveld aan te leggen ? 

• Zal er in de volgende budgetwijziging een verschuiving zijn van het budget voor de 

aanleg van een kunstgrasveld van 2025 naar 2024 ? 

• Is er een definitieve keuze gemaakt waar het eerste kunstgrasveld zou worden 

aangelegd ? 
 

 

22. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Zoen en vroem 

zones. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Zoen en vroem zones : 

 

Ooststraat :  

De heraanleg van de Ooststraat heeft veel langer geduurd dan voorzien, maar blijkbaar is gelukkig 

toch het einde in zicht. 

Gelet op de signalisatie meen ik dat de Ooststraat dezer dagen nog altijd een werf is.  Het verwondert 

me dat de heraanleg niet is gekoppeld aan het creëren van een zone zoen & vroem.  Wat de logica 

zelve zou zijn. 

Blijkbaar was de directie van vrije basisschool De Graankorrel vragende partij maar ging het 

schepencollege niet in op deze vraag. 

Om welke reden komt er geen zone zoen & vroem of ben ik verkeerd ingelicht en komt die er toch en 

moet nog de nodige signalisatie worden voorzien ? 

Ik ging ter plaatse kijken en stel vast dat aan de overkant van de school langs een huizenrij nochtans 

plaats is om een zoen & vroem te voorzien.  Wat gemakkelijk zou zijn voor de ouders, grootouders en 

anderen. 

 

Speldenstraat : 

We stellen vast dat de zoen en vroemzone in de Speldenstraat niet meer gebruikt wordt. 

Wat is de reden hiervoor ? 

Als die toch niet gebruikt wordt kan de parkeerzone teruggegeven worden aan de buurtbewoners en 

de handelszaken die er gevestigd zijn ? 

 

Kasteelstraat : 

Het lijkt ons veiliger om de zoen & vroemzones in de Kasteelstraat te verleggen over het kruispunt van 

de Sint-Jorisstraat. 

Dan is er geen conflict meer tussen de schoolgaande voetgangers die de straat moeten dwarsen om 

aan de school te geraken en de vele fietsers die vanuit de Kasteelstraat de Sint-Jorisstraat inrijden. 

 

  

 

23. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Brochure 

Toerisme Grensleie. 
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Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Brochure Toerisme Grensleie 

 

Vorige week werd de brochure Toerisme Grensleie voorgesteld. 

Volgens een persartikel konden we die gaan ophalen bij de dienst toerisme. 

Groot was onze verbazing dat hij een week later nog niet ter beschikking was. 

Blijkbaar moest de brochure herdrukt worden wegens een fout. 

Gelukkig kon men de brochure online opvragen. 

Een heel mooie brochure met veel foto’s van uitstappen, bezienswaardigheden, arrangementen, etc; 

… 

Een lovende samenwerking van Menen, Wervik, Wevelgem, Ledegem en Dadizele. 

We kunnen deze samenwerkingsverbanden enkel maar toejuichen. 

Nog groter was onze verbazing dat de brochure gedrukt wordt in Ieper. 

Het zou toch veel logischer zijn dat er prijs gevraagd wordt in de drukkerijen van de deelnemende 

gemeentes. 

We hebben de mond vol van koop lokaal maar de stad doet het niet.  Al wordt deze uitgave betaald 

met overheidsmiddelen. 

Ge kent mij hé, ik heb een goed hart maar een slecht karakter en ik contacteerde de plaatselijke 

drukkerij. 

Deze wisten van niets en hadden nog niets vernomen van deze uitgave. 

We lezen dat deze lijvige brochure van 96 bladzijden gedrukt wordt in een oplage van 5000 

exemplaren. 

Ik zie dat er een aantal stadsgenoten foto’s leveren voor de uitgave. 

Een aantal vragen : 

• Wat kost deze brochure in totaal ? 

• Wat is het stadsaandeel voor Wervik ? 

• Waarom werd onze plaatselijke drukkerij niet gecontacteerd voor prijsvraag ? 

• Wat is er mis met de eerste druk dat de brochures herdrukt moeten worden ? 

• Werden onze zelfstandige fotografen gevraagd om foto’s te leveren ? 

• Is een oplage van 5000 exemplaren genoeg voor de regio ? 

• Is er mogelijkheid om exemplaren bij te drukken ? 
Alvast bedankt voor de verhelderende antwoorden. 

 

 

 

24. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch 

 

Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen, worden behandeld onder de rubriek ‘vragen en antwoorden’ op het einde van de 

openbare zitting. 

 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

Decreet Lokaal Bestuur (DLB) 

 

Deel 2: het bestuur van de gemeente en het OCMW 

Titel 1: politieke organisatie van de gemeente en het OCMW 

Hoofdstuk 1: De Gemeenteraad 
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Afdeling 2: De werking van de Gemeenteraad 

… 

Artikel: 31 

De gemeenteraadsleden hebben het recht aan de burgemeester en aan het college van burgemeester 

en schepenen mondelinge en schriftelijke vragen te stellen. 

Voor het stellen van een vraag als vermeld in het 1ste lid, is geen toegelicht voorstel van beslissing 

vereist. 

… 

Artikel: 38 

De gemeenteraad stelt bij de aanvang van de zittingsperiode een huishoudelijk reglement vast waarin 

aanvullende maatregelen worden genomen voor de werking van de raad en waarin minstens 

bepalingen worden opgenomen over: 

… 

5°. De voorwaarden waaronder de gemeenteraadsleden hun recht uitoefenen om aan de 

burgemeester en de leden van het college mondelinge en schriftelijke vragen te stellen. 

 

 

Huishoudelijk reglement van de gemeenteraad 

 

… 

Artikel 3§5: 

Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen worden behandeld onder een rubriek ‘Vragen, antwoorden en mededelingen’ op het einde 

van de openbare zitting. 

 

Alle vragen moeten schriftelijk gesteld worden en uiterlijk de laatste werkdag voor de 

gemeenteraadszitting tegen 12.00uur worden overhandigd aan de algemeen directeur of aan degene 

die hem vervangt. 

 

Deze ingediende vragen geven geen aanleiding tot bespreking. De indiener van de vraag dient zijn 

vraag tijdens de raadszitting mondeling te herhalen. De vraag wordt in de mate van het mogelijke 

beantwoord. De vraagsteller krijgt de mogelijkheid om te repliceren. Hierop kan eventueel terug een 

weder antwoord volgen. Het is aan de voorzitter van de gemeenteraad om te bepalen in welke mate er 

verder kan gevraagd en geantwoord worden, weliswaar rekening houdende met het feit dat het hoe 

dan ook de vraagsteller is, die he laatste woord krijgt en die een slotconclusie mag formuleren. 

 

De vragen dienen te worden overgemaakt via het e-mailadres mondelingevragen@wervik.be. 

 

De algemeen directeur deelt de ingediende vragen, zoals vastgesteld door de voorzitter van de 

gemeenteraad, uiterlijk de eerste werkdag na ontvangst hiervan mee aan de gemeenteraadsleden. Dit 

gebeurt digitaal. 

 

Artikel 3§6: 

De gemeenteraadsleden krijgen de mogelijkheid om na de onder § 5 bepaalde termijn nog 

bijkomende vragen in te dienen via het e-mailadres mondelingevragen@wervik.be, dit uiterlijk op de 

dag van de gemeenteraadszitting en ten laatste om 18.00 uur. 

 

Het dient dan wel te gaan om vragen die betrekking hebben op aangelegenheden, die gelinkt zijn aan 

de zeer recente actualiteit, met andere woorden feiten die zich gedurende de laatste paar dagen 

hebben voorgedaan of waarvan men pas tijdens deze korte periode heeft kunnen kennis nemen. 

 

Deze ingediende vragen geven geen aanleiding tot bespreking; De indiener van de vraag dient zijn 

vraag tijdens de raadszitting mondeling te herhalen. De vraag wordt in de mate van het mogelijke 
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Gemeenteraad 2 mei 2023 Pagina 11 

beantwoord. De vraagsteller krijgt de mogelijkheid om te repliceren. Hierop kan eventueel terug een 

wederantwoord volgen. Het is aan de voorzitter van de gemeenteraad om te bepalen in welke mate er 

verder kan gevraagd en geantwoord worden, weliswaar rekening houdende met het feit dat het hoe 

dan ook de vraagsteller is, die het laatste woord krijgt en die een slotconclusie mag formuleren. 

 

De voorzitter van de gemeenteraad brengt dan bij de start van de gemeenteraadszitting de 

gemeenteraadsleden op de hoogte van deze ingediende vragen. Het behoort tot de prioriteiten van de 

gemeenteraadsvoorzitter om te oordelen of de ingediende vragen voldoen aan de voorwaarden onder 

artikel 3§6, tweede lid. 

 

 

 


